
 
Jegyzıkönyv 

 
 
Készült Kadarkút Város Önkormányzata Képviselı-testületének 2012. március 1. napján 1400 
órakor a Polgármesteri Hivatal tanácstermében kezdıdı nyilvános képviselı-testületi ülésérıl. 
 
Jelen vannak: Karsai József polgármester, Strublics József alpolgármester, Benke József, 

Erdıs Sándor János, Horeczki László, Horváth Ferencné képviselık 
  Dr. Horváth Zsolt jegyzı, Bagladiné Kovács Mária aljegyzı 
 Szulágyi Tibor SZASZK vezetı 
 
Távol maradt bejelentéssel: Lóki József képviselı 
 
Karsai József polgármester köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy Kadarkút Város 
Önkormányzata Képviselı-testületének 7 tagja közül 6 fı megjelent, az ülés határozatképes, 
azt megnyitja. 
 
Karsai József polgármester javasolja, hogy a képviselı-testület a meghívóban szereplı 
napirendi pontokat tárgyalja. 
 
A javaslat alapján a képviselı-testület a napirendet 6 igen szavazattal elfogadta. 
 

1. Az önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodás 
szabályairól szóló rendelet felülvizsgálata, új rendelet megalkotása 
Elıadó: Dr. Horváth Zsolt jegyzı 
 

2. Gazdasági Bizottság 2011. évi munkájáról szóló beszámoló 
tárgyalása 
Elıadó: Benke József bizottság elnöke, képviselı 
 

3. Egyebek 
 
 
1. Az önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodás szabályairól szóló rendelet 

felülvizsgálata, új rendelet megalkotása 
Elıadó: Dr. Horváth Zsolt jegyzı 
 
Elıterjesztés írásban kiadva. 
 
Dr. Horváth Zsolt jegyzı szóbeli kiegészítése 
 
A nemzeti vagyonról szóló 2011. évi CXCVI. törvény alapján kell az önkormányzat 
vagyonáról és a vagyongazdálkodás szabályairól szóló önkormányzati rendeletet 
felülvizsgálni. A nemzeti vagyonról szóló 2011. évi CXCVI. törvény 1.§ (2) bekezdése 
értelmében a helyi önkormányzat tulajdonában álló vagyon, a nemzeti vagyon részét 
képezi. A törvény 18.§ (1) bekezdése értelmében a helyi önkormányzat a rendelete alapján 
forgalomképtelennek minısülı vagyonából rendeletben köteles megjelölni azokat a 
tulajdonában álló vagyonelemeket, amelyeket az 5.§ (4) bekezdés szerinti 
nemzetgazdasági szempontból kiemelt jelentıségő nemzeti vagyonként forgalomképtelen 
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törzsvagyonnak minısít. Javaslom, a forgalomképtelen törzsvagyoni körbıl a 
Vótapusztára vezetı út nemzetgazdasági szempontból kiemelt jelentıségő nemzeti 
vagyonná történı minısítését. Az út felújítására saját forrása nincs az önkormányzatnak. 
A korábbi években az út felújítására vonatkozó tervek elkészültek. A következı években 
pályázati források igénybevételével talán sikerül a teljes útfelújítást elvégezni. A korábbi 
hatályban lévı vagyonrendelet teljes felülvizsgálata megtörtént. A vagyonhasznosításra 
vonatkozó szabályok az elmúlt idıszakban megváltoztak, ezért a hivatal teljesen új 
rendelettervezetet készített, amely a jogszabályi elıírásoknak megfelel. 
 
Benke József képviselı, Gazdasági Bizottság elnöke 
 
A Gazdasági Bizottság a rendelettervezetet megtárgyalta és azt elfogadásra javasolja. 
 
Kérdés: 
 
Strublics József alpolgármester 
 
Az elızı ülésen felmerült annak igénye, hogy a Vótapusztai úton súlykorlátozást vezessen 
be az önkormányzat. Ez mikor valósul meg? 
 
Karsai József polgármester 
 
Az elıkészületek már elkezdıdtek, azok folyamatban vannak. A képviselı-testület 
legkorábban az áprilisi ülésén tárgyalhat az ügyrıl. Javaslom, hogy a képviselı-testület az 
elıterjesztés szerinti tartalommal alkossa meg rendeletét az önkormányzat vagyonáról és a 
vagyongazdálkodás szabályairól. Aki a rendeletalkotási javaslattal egyetért, 
kézfelemeléssel szavazzon. 
 
Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselı-testülete 6 igen szavazattal az alábbi 
rendeletet alkotta: 
 

Kadarkút Város Önkormányzat Képviselı-testületének 
 

6/2012.(III.2.) önkormányzati rendelete 
 

az önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodás szabályairól 
 
 

A rendelet teljes terjedelmében a jegyzıkönyv mellékletét képezi. 
 
 

2. Gazdasági Bizottság 2011. évi munkájáról szóló beszámoló tárgyalása 
Elıadó: Benke József bizottság elnöke, képviselı 
 
Beszámoló írásban kiadva. 
 
A beszámolóval kapcsolatban kiegészítés nem hangzott el. 
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Strublics József alpolgármester 
 
Köszönöm a Gazdasági Bizottság elmúlt évben végzett munkáját. A bizottság 
javaslataival jelentıs mértékben segítette a képviselı-testület munkáját, illetve 
döntéshozatalát. 
 
Karsai József polgármester 
 
A vitáknak a bizottsági üléseken kell lefolytatódnia. A képviselı-testületi ülésen már a 
bizottság által elfogadott javaslatnak kell elhangoznia. A testületi ülésen is lehet az adott 
témáról vitatkozni, illetve javaslatot tenni, de annak elsısorban a bizottsági ülésen kell 
lezajlania. Örülök annak, hogy a bizottságban vannak olyan tagok, akik a gazdasági szféra 
más területein rendelkeznek nagyobb tapasztalattal, nemcsak az önkormányzat 
szemszögébıl látják át az adott témát. Köszönöm a Gazdasági Bizottság elmúlt évben 
végzett munkáját. Javaslom, hogy a képviselı-testület fogadja el a Gazdasági Bizottság 
2011. évi munkájáról szóló beszámolót. Aki a javaslattal egyetért, kézfelemeléssel 
szavazzon. 
 
Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselı-testülete 6 igen szavazattal az alábbi 
határozatot hozta: 
 

 Kadarkút Város Önkormányzata Képviselı-
 testületének 23/2012.(III.1.) számú határozata 
 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselı-testülete 
a Gazdasági Bizottság 2011. évi munkájáról szóló 
beszámolót elfogadja. 

 
 

3. Egyebek 
a.) Biztos Kezdet programról tájékoztató 

Elıadó: Dr. Horváth Zsolt jegyzı, Szulágyi Tibor SZASZK vezetı 
 
Karsai József polgármester átadja a szót az intézményvezetınek, hogy tájékoztassa a 
képviselı-testületet a programról. 
 
Szulágyi Tibor SZASZK intézményvezetıje 
 
A TÁMOP 5.2.1 program keretében pályázat benyújtására van lehetıség Biztos 
Kezdet Gyerekház kialakítására. A pályázathoz önrészt nem kell biztosítani, illetve 
elıleget lehet lehívni. Kadarkút vonatkozásában funkcióját vesztett ingatlan 
hasznosításával lehetne a programban részt venni. A Biztos Kezdet Gyerekház a 
Botykai Ifjúsági Szálló helyén kerülne kialakításra. A pályázatba többek között 
beépíthetı az épület felújítási költsége, a munkavállalók teljes bérköltsége. Nemcsak 
kadarkútiak, hanem a hencsei gyermekek és szüleik is igénybe vehetnék a 
szolgáltatásokat. A Magyar Máltai Szeretetszolgálat nyújtaná be a pályázatot. A 
programot a Szociális Alapszolgáltatási Központ fogja össze. A kistérségen belül az 
igényfelmérés megtörtént. Kadarkúton a Biztos Kezdet Gyerekház, illetve Tanoda 
kerülne kialakításra. A program keretében lehetıség nyílik a hátrányos helyzető 
gyermekek hétvégi foglalkoztatására. Igénybe vehetı étkeztetés, pszichológus és 
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gyógypedagógus által nyújtott szolgáltatás. A helyi munkaerı bevonásával oldanánk 
meg a feladatokat. A képzés, illetve továbbképzés költségeire szintén a pályázat 
keretében nyílik lehetıség. Külön program készül a gyermekek foglalkoztatására - a 
játékra nevelés -, baba-mama klub létrehozása, illetve 30 fı nyári táboroztatására.  
 
Dr. Horváth Zsolt jegyzı 
 
A kistérség átalakítására kistérségi tükör készül, melyet 2012. április 30-ig kell 
elkészíteni, illetve jóváhagyni. A kadarkúti kistérségen belül a jelenlegi információk 
szerint hét Biztos Kezdet Gyerekházat szeretnének létrehozni. Ennek alapján 
Kadarkútnak megközelítıleg 10 millió forint juthat. A jelenlegi Botykai Ifjúsági 
Szálló épülete alkalmas a feladatra. Kisebb átalakításokat szükséges végrehajtani. 
Március 14-ig kell közölni a tervezés, illetve az átalakítás költségét, illetve nyilatkozni 
szükséges arról, hogy az átalakítás építéshatósági szempontból engedélyköteles, vagy 
sem. A kistérség lesz a projektgazda. A pályázat keretében megvalósítandó Biztos 
Kezdet Gyerekházat 24 hónapig kell mőködtetni, ezt követıen még plusz három évig 
fenntartási kötelezettsége lesz az önkormányzatnak. A program megvalósulásával 3 fı 
foglalkoztatására nyílhat lehetıség. A három fıbıl kettı fı szakképzett, míg egy fı a 
célcsoportból kerülne ki. További egy fı koordinátor szükséges a családlátogatások 
lebonyolítása érdekében. Jelenleg még nincs konkrét információnk arra vonatkozóan, 
hogy a dologi kiadásokat kinek kell fedeznie. Az eszközök beszerzését szintén a 
kistérség végzi. Májustól lehet a pályázatokat benyújtani. Abban az esetben, ha nincs 
hiánypótlás, akkor az elbírálás július hónapban megtörténik. 
 
Kérdés, hozzászólás: 
 
Erdıs Sándor képviselı 
 
Hány személyt lehetne bevonni a programba? 
 
Karsai József polgármester 
 
50 fıt biztos, hogy a programba be tudnánk vonni. 
 
Benke József képviselı 
 
Ennek az épületnek jelenleg is vannak fenntartási költségei. Az épületet a jövıben 
valamilyen célra hasznosítani kell. Biztos, hogy az önkormányzatnak lesznek 
költségei. Törést fog jelenteni a kistérségek megszőnése, illetve a járások kialakítása. 
 
Strublics József alpolgármester 
 
Önkéntes lesz a szolgáltatás igénybevétele. Biztos, hogy lesz elegendı jelentkezı? 
 
Karsai József polgármester 
 
Igen, lesz megfelelı létszámú jelentkezı. Természetesen ennek az a feltétele, hogy az 
intézmény megfelelı színvonalú szolgáltatást nyújtson a gyermekek, illetve szüleik 
számára. 
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Horeczki László képviselı 
 
Az elvet támogatom. Gyakorlatban mi valósulna meg? Pedagógusként tudom, hogy 
huszonnégy hónap alatt nem lehet integrálódni. Ez az idı kevés ehhez. Nem vagyunk 
kényszerhelyzetben, nem szabad a döntést elkapkodni. Az épület nincs olyan rossz 
állapotban. Biztos, hogy az önkormányzatnak lesznek költségei, erre fel kell 
készülnünk. A késıbbiek során a bölcsıde kialakítása további költségeket fog 
jelenteni az önkormányzat számára. Az iskola kérdésében sem döntött még a 
képviselı-testület, így megítélésem szerint inkább a jelenlegi intézményeket kellene 
megtartani, nem pedig új intézményt létrehozni. 
 
Dr. Horváth Zsolt jegyzı 
 
Az új köznevelési törvény értelmében a képviselı-testület dönthet arról, hogy 2014. 
január 1. napjától saját bevételei terhére kívánja-e mőködtetni az oktatási intézményt. 
A vizsgálatot a Kormányhivatal végzi. Jelenleg az iskola dologi kiadásainak költsége 
meghaladja a 67 millió forintot. 
 
Benke József képviselı 
 
A gyerekek rövid idı alatt tudnak szocializálódni. A két év rövid idı, de ennyi idı 
alatt is hasznos tevékenységet lehet folytatni. Kadarkút sajátos település, zárkózottak 
az emberek. Ezen tudna változtatni ez az újfajta ellátás. 
 
Strublics József alpolgármester 
 
A Kormány által a közeljövıben megvalósítandó központosításnak Kadarkút lehet a 
nyertese. A településen a legnagyobb problémát a magas munkanélküliség jelenti. 
 
Karsai József polgármester 
 
Javaslom, hogy a képviselı-testület az Új Széchenyi Terv Társadalmi Megújulás 
Operatív Program 5.2.1 kiemelt projekt keretében Kadarkút településen Biztos Kezdet 
Gyerekház megvalósításában vegyen részt. Aki a javaslattal egyetért, kézfelemeléssel 
szavazzon. 
 
Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselı-testülete 6 igen szavazattal az alábbi 
határozatot hozta: 

 
 Kadarkút Város Önkormányzata Képviselı-
 testületének 24/2012.(III.1.) számú határozata 
 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselı-testülete 
az Új Széchenyi Terv Társadalmi Megújulás Operatív 
Program 5.2.1 kiemelt projekt keretében Kadarkút 
településen Biztos Kezdet Gyerekház megvalósításában 
részt kíván venni. 
 
A képviselı-testület felkéri a polgármestert, hogy a 
döntésrıl értesítse a pályázat elıkészítıjét. 
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Felelıs: Karsai József polgármester 
Határidı: azonnal 

 
 

b.) Oktatási intézmény, illetve polgármesteri hivatal jövıbeni mőködtetése 
Elıadó: Karsai József polgármester 
 
A hivatalnál 2013. január 1. napjától feladatfinanszírozás lesz. A feladatok csökkenése 
létszámleépítéshez fog vezetni. Jelenleg a tárgyalások még folynak, így nem tudjuk, 
hogy milyen feladatok maradnak, illetve mely feladatokat fogják a járások ellátni. A 
tervek szerint kihelyezett kormányablakok fognak mőködni, várhatóan Kadarkúton is. 
Az oktatási intézménnyel kapcsolatban az biztos, hogy 2013. január 1. napjától az 
állam veszi át a mőködtetést. Ezt követıen 2014. január 1. napjától lesz lehetısége az 
önkormányzatnak arra, hogy mőködtesse az iskolát. 
 
Benke József képviselı 
 
A hatáskörök elvonásával a testületek feladata, beleszólási joga településük érdekében 
minimálisra csökken. Földrajzi elhelyezkedésünk azt erısíti, hogy központi szerepet 
töltsünk be. Ne a képviselı-testület hozzon meg olyan döntéseket, amelyeket a 
kormányzat fog rövid idın belül meghozni. Elvileg szeretném, ha az önkormányzat 
mőködtetné az iskolát. 
 
Horeczki László képviselı 
 
Tudom, hogy melyik képviselı hogyan viszonyul az iskolához. A pedagógus 
kollégákat érdekli, hogy a képviselı-testületnek ebben a kérdésben mi az álláspontja. 
Állami fenntartás esetében a középiskolát be fogják zárni, amely létszámleépítést fog 
eredményezni. 
 
Karsai József polgármester 
 
A szakképzés rentábilis. A szakközépiskola viszont a veszteséget termeli, ezért is 
döntött az elmúlt évben a képviselı-testület arról, hogy nem enged, újabb osztályt 
indítani ebben a képzési formában. Véleményem szerint a szakképzést viszont meg 
kell tartani, mert annak van létjogosultsága. 
 
Dr. Horváth Zsolt jegyzı 
 
A nemzeti köznevelésrıl szóló 2011. évi CXC. törvény 2. § (1) értelmében „Az 
Alaptörvényben foglalt ingyenes és kötelezı alapfokú, ingyenes és mindenki számára 
hozzáférhetı középfokú nevelés-oktatáshoz való jog biztosítása az érettségi 
megszerzéséig, valamint az elsı szakképesítésre történı felkészítés a magyar állam 
közszolgálati feladata.” A 74. § (1) bekezdés alapján az állam gondoskodik - az óvoda 
kivételével - az alapfeladatok ellátásáról. A (4) bekezdés szerint a települési 
önkormányzat az alábbi köznevelési feladatokat ellátó intézmények mőködtetését - a 
75. § (1) bekezdés szerinti köznevelés-fejlesztési tervben foglaltakkal összhangban - 
az államtól köznevelési szerzıdéssel átveheti: általános iskolai nevelés-oktatás, 
középiskolai nevelés-oktatás, alapfokú mővészetoktatás, kollégiumi ellátás, azoknak a 
sajátos nevelési igényő gyermekeknek, tanulóknak az óvodai, iskolai, kollégiumi 
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ellátása, akik a többi gyermekkel, tanulóval nem foglalkoztathatók együtt. A 76. § (1) 
bekezdés szerint az önkormányzat az intézmény fenntartási jogát akkor veheti át, ha: 
„a köznevelési szerzıdés keretében a települési önkormányzat vállalja a pedagógusok 
és a nevelı-oktató munkát közvetlenül segítık illetményén és annak járulékain felül 
jelentkezı összes mőködtetési költség saját forrásból történı finanszírozását. A 
települési önkormányzat vállalja az átvett intézmény épülete állagának megóvását, az 
állagmegóváson túl jelentkezı rekonstrukciós, fejlesztési költségek fedezése már nem 
kötelessége, de ehhez az állam pályázati úton támogatást nyújt.” A (2) bekezdés 
alapján a köznevelési szerzıdés érvényességének ideje alatt a települési önkormányzat 
legalább olyan színvonalon biztosítja az intézmény mőködtetését, mint azt az állam az 
intézmény átvételének idején biztosította. 
 
Benke József polgármester 
 
Kadarkút speciális helyzetben van, hiszen az intézmény egy blokkban mőködik, a 
különbözı ellátási formák egy intézményben vannak. 
 
Karsai József polgármester 
 
Ebben a kérdésben nem kell a képviselı-testületnek döntést hoznia, hiszen a 
jogszabályból eredıen 2013. január 1. napjától az állam átveszi az intézmény 
mőködtetését, majd ezt követıen dönthet a testület arról, hogy 2014. január 1. napjától 
köznevelési szerzıdés keretében saját bevételei terhére vállalja a mőködtetési 
költségek finanszírozását. Gazdasági szempontokat figyelembe véve, amennyiben az 
oktatási intézmény felújítására felvett hitelt is átvállalja az állam, akkor oda kell adni 
az intézmény mőködtetését. 
 
A képviselı-testület a tájékoztatót tudomásul vette. 
 
 

c.) Vótapusztai autóbusz-közlekedésrıl tájékoztató, bérletköltség átvállalása 
Elıadó: Karsai József polgármester 
 
Tájékoztatom a képviselı-testületet, hogy a mai nappal a menetrendszerinti autóbusz-
közlekedés elindult Kadarkút központ és Vótapuszta között. Ennek eredményeként a 
mai naptól az önkormányzati kisbuszt már nem kell biztosítani az óvodások, illetve 
iskolások utaztatásához. Vótapusztáról 12 fı óvodás és iskolás veszi igénybe a Kapos 
Volán Zrt. autóbuszát. A gyermekek bérletköltsége 595 Ft/hó. Ez összesen a négy 
hónapra 28.560 Ft költséget jelent az önkormányzatnak. Javaslom, hogy az 
önkormányzat vállalja át a 2011/2012-es tanévre 12 fı Vótapusztai óvodás és iskolás 
bérletköltségét 595 Ft/hó, összesen 28.560 Ft összegben. Aki a javaslattal egyetért, 
kézfelemeléssel szavazzon. 
 
Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselı-testülete 6 igen szavazattal az alábbi 
határozatot hozta: 
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 Kadarkút Város Önkormányzata Képviselı-
 testületének 25/2012.(III.1.) számú határozata 
 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselı-testülete 
a 2011/2012-es tanévre 12 fı Vótapusztai óvodás és 
iskolás bérletköltségét 595 Ft/hó/fı, összesen 28.560 Ft 
összegben átvállalja. 
 
A képviselı-testület felkéri a polgármestert, hogy a 
bérlet beszerzésérıl gondoskodjon. 
Felelıs: Karsai József polgármester 
Határidı: azonnal 

 
 

d.) Kadarkút, Körmendi utcában autóbuszöböl kialakítása 
Elıadó: Karsai József polgármester 
 
Az elızı napirendhez kapcsolódóan, amennyiben az önkormányzat az utasok 
biztonságos le- és felszállása érdekében autóbuszöblöt alakít ki a Körmendi utcában, 
akkor a Kapos Volán Zrt. biztosítani fogja, a Dózsa György utcai gyermekek 
szállítását is. Kérem a képviselı-testületet, hogy adjon felhatalmazást a Körmendi 
utcában autóbuszöböl kialakítására vonatkozó tervek elkészíttetésére, valamint az 
engedélyeztetési eljárás lefolytatására. Aki a javaslattal egyetért, kézfelemeléssel 
szavazzon. 
 
Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselı-testülete 6 igen szavazattal az alábbi 
határozatot hozta: 

 
 Kadarkút Város Önkormányzata Képviselı-
 testületének 26/2012.(III.1.) számú határozata 
 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselı-testülete 
úgy határozott, hogy Kadarkút, Körmendi utcában 
autóbusz öblöt alakít ki a 703. hrsz-ú közlekedési 
területen. 
 
Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselı-testülete 
az autóbusz öböl tervezésével Jakab és Társa Bt. bízza 
meg, egyben felhatalmazza a polgármestert a tervezési 
szerzıdés aláírására. 
Felelıs: Karsai József polgármester 
Határidı: 2012. március 20. 

 
 

e.) Megbízási szerzıdés közbeszerzéssel kapcsolatos feladatok ellátására 
Elıadó: Dr. Horváth Zsolt jegyzı 
 
Tájékoztatom a képviselı-testületet, hogy Dr. Schablauer Péter a Magyar 
Közbeszerzési és Elektronikus Beszerzési Zrt. vezérigazgatója megküldte a 
közbeszerzéssel kapcsolatos feladatok ellátására vonatkozó megbízási szerzıdés 
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tervezetét. A megbízási átalánydíj havi összege 15.000 Ft+ÁFA. Amennyiben az 
önkormányzat élni kíván a megbízási szerzıdés terméktámogatásra vonatkozó VI. 
pont 4. alpontjában szereplı WEB partner kedvezménnyel, úgy a megbízási átalánydíj 
kedvezményes havi összege 11.000 Ft+ÁFA. 
 
Karsai József polgármester 
 
Javaslom, hogy a képviselı-testület a közbeszerzéssel kapcsolatos feladatok 
ellátásával a Magyar Közbeszerzési és Elektronikus Beszerzési Zrt-t bízza meg, havi 
11.000 Ft+ÁFA összegért. Aki a javaslattal egyetért, kézfelemeléssel szavazzon. 
 
Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselı-testülete 6 igen szavazattal az alábbi 
határozatot hozta: 

 
 Kadarkút Város Önkormányzata Képviselı-
 testületének 27/2012.(III.1.) számú határozata 
 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselı-testülete 
2012. március 1. napjától – 2013. február 28. napjáig 
terjedı idıszakra a közbeszerzéssel kapcsolatos 
feladatok ellátásával a Magyar Közbeszerzési és 
Elektronikus Beszerzési Zrt-t (7400 Kaposvár, Fı u. 2. 
II/3.) bízza meg havi 11.000 Ft+ÁFA összegért. 
 
A képviselı-testület felhatalmazza a polgármestert a 
megbízási szerzıdés aláírására. 
Felelıs: Karsai József polgármester 
Határidı: 2012. március 20. 

 
 

f.) Vótapusztára vezetı út mellett lévı fák kivágása 
Elıadó: Karsai József polgármester 
 
Tájékoztatom a képviselı-testületet, hogy a Vótapusztára vezetı önkormányzati út 
mellett lévı nyárfák az ingatlantulajdonosok szerint földjeiken jelentıs kárt okoznak 
nagy lombozatukkal. A fákat megtekintettük, az út baloldalán lévı 18 fa lombozata 
jelentısen benyúlik a földterületre. Javaslom, hogy az önkormányzat a 18 darab fát 
vágja ki, a farönköt értékesítse. A fa értékesítésébıl származó bevételt a Körmendi 
utcai ravatalozó tetıszerkezetének felújítására, illetve elıtetı építésére lehetne 
fordítani. 
 
Erdıs Sándor képviselı 
 
Nagyon szépek azok a fák, ha egészségesek, akkor nem támogatom azok kivágásukat, 
inkább az alacsonyabban lévı ágak levágását kell megoldani. 
 
Karsai József polgármester 
 
Arról nincs információm, hogy a fák egészségesek-e vagy sem. A lakosság részérıl 
régóta felmerülı igény, hogy a Körmendi utcai temetıben lévı ravatalozó felújítását 
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oldjuk meg. Ezért gondoltunk arra, hogy amennyiben a fák kivágására kerülne sor, 
akkor az így befolyó összeget a ravatalozó tetıfelújítására tudnánk fordítani. Javaslom, 
hogy a képviselı-testület járuljon hozzá a Vótapusztára vezetı önkormányzati út 
mellett lévı 18 db fa kivágásához, illetve a fa értékesítésébıl származó bevétel 
Körmendi utcai ravatalozó tetıfelújítására történı fordításához. Aki a javaslattal 
egyetért, kézfelemeléssel szavazzon. 
 
Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselı-testülete 3 igen és 3 nem szavazattal 
döntést nem hozott a fák kivágásának kérdésében. 
 
 

g.) Bejelentések 
 
Strublics József alpolgármester 
 
Az elmúlt évben is már több alkalommal felvetettem az Akác Vendéglı hasznosítását. 
Ebben a kérdésben azóta sem történt semmilyen elırelépés. Tudjuk, hogy jelentıs 
hiányt termel a vendéglı, ezért lenne célszerő a mielıbbi hasznosításáról dönteni. 
Korábbi ülésen jeleztem, hogy a lakosság nincs megfelelı módon tájékoztatva, a 
településen lévı intézmények nyitvatartási rendjérıl. Ebben az ügyben nem történt 
semmi. Az Internetet, illetve kábeltelevíziót nem mindenki éri el, ezért célszerő 
szórólapon tájékoztatni a lakosságot ezekrıl az információkról. 
 
Karsai József polgármester 
 
Az Interneten, illetve a kábeltelevízión keresztül a lakosság tájékoztatása már 
megtörtént. Amennyiben szórólap formájában is igényli a lakosság a tájékoztatást, 
akkor a közeljövıben ezt megtesszük, bár ennek nem látom sok értelmét, mert a 
szórólapot nagyon sokan nem ırzik meg. 
 
 
 

A polgármester megköszönte a részvételt és a képviselı-testület nyílt ülését 1745 órakor 
bezárta. 
 
 
 
 

Kmft. 
 
 
 
 
 Karsai József Dr. Horváth Zsolt 
 polgármester jegyzı 

 


